
Антон Вълев: Практиката на

свръхпредписване на опаковки доведе до

свръхдефицит

„Намираме се в условия на дефицит и складовете доставят на аптеките до 10 кутии азитромицин на седмица.

Няма с какво да се лекуват пациентите. По отношение на антибиотиците могат да се намерят различни

решения, защото има азитромицин от други търговски марки. Проблемът е с медикаменти, които липсват, но

не могат да бъдат заменени от други“. Това каза пред  БНР председателят на Националната аптечна камара

Антон Вълев,.

Цялото интервю може да намерите ТУК.

https://www.zdrave.net/Covid-19/%D0%90%D0%BD%D1%82%D0%BE%D0%BD-%D0%92%D1%8A%D0%BB%D0%B5%D0%B2--%D0%9F%D1%80%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B2%D1%80%D1%8A%D1%85%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BF%D0%B8%D1%81%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%BA%D0%B8-%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D0%B4%D0%B5-%D0%B4%D0%BE-%D1%81%D0%B2%D1%80%D1%8A%D1%85%D0%B4%D0%B5%D1%84%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%82/j15211?fbclid=IwAR2XvURzp0GvJXx4dHjUIeVJbCviKHS2WP9wUpmqDJWQUq2W-dJeQ3cRS6Y

